



Assist 0-18-19

Turf Pride Solutions Assist 0-18-19 delivers two key nutrients to help in the establishment of turf. The liquid formulation is safe on various turf grasses when used as directed.

Direction for use

Turf Pride Assist 0-18-19 will provide phosphorus and potassium nutrition for 1-2 weeks. Add the recommended amount of fertilizer in at least 20 litres of water and apply to 100 square meters. Use the low rate for application every 7 days. Use the higher rate for application every 14 days.

Rates:

Turf (Greens, Tees & Fairways)

Apply 110-220 ml per 100 m² (2.5 US gal/acre) every 7-14 days. (28-56 g P₂O₅ plus K₂O/100 m ((0.06-0.12 lbs/1 000 ft²))
Apply in sufficient water to ensure thorough coverage.

CAUTION: Keep out of reach of children.

Condition of sale: Visit PlantProducts.com

In case of emergency or spill, contact CHEMTREC 1 800 424-9300.

Turf Pride Solutions Assist 0-18-19 est un engrais liquide pour gazon. Il offre une excellent couverture et prévient les carences lorsqu'il est utilisé à faible dose. Il est sécuritaire lorsqu'utilisé selon les directives de l'étiquette.

Mode d'emploi

Turf Pride Assist 0-18-19 assure une fertilisation en phosphore et en potassium pour 1 à 2 semaines. Ajouter la quantité recommandée d'engrais dans au moins 20 litres d'eau et appliquer sur 100 mètres carrés. Utilisez la dose la plus faible pour un traitement aux 7 jours et la dose la plus élevée pour un traitement aux 14 jours.

Taux

Gazon (Verts, Tertres & Allées)

Appliquez 110-220 ml par 100 m² (2,5 US gal/acre) tous les 7-14 jours. (28-56 g P₂O₅ plus K₂O/100 m ((0,06-0,12 lbs/1 000 pi²))
Appliquer dans suffisamment d'eau pour assurer une couverture complète.

ATTENTION : Garder hors de portée des enfants.

Condition de vente : Visitez PlantProducts.com

En cas d'urgence ou de déversement, contactez CHEMTREC 1 800 424-9300

0-18-19

Guaranteed Minimum Analysis

Available Phosphoric Acid (P₂O₅) 18 %
Soluble Potash (K₂O) 19 %

Active ingredients derived from mineral fertilizer materials that are exempt from registration



Handling/Storage and container disposal

Wash hands and other exposed areas with mild soap and water before eating, drinking or smoking and when leaving work. Avoid prolonged contact with eyes, skin and clothing. Avoid breathing vapors, mist, spray.

Keep container closed when not in use. Store in a dry, cool place. Keep/Store away from direct sunlight, extremely high or low temperatures. Dispose of contents/container in accordance with municipal, provincial, federal regulations.

0-18-19

Analyse Minimum Garantie

Acide phosphorique assimilable (P₂O₅) 18 %
Potasse soluble (K₂O) 19 %

Matières actives dérivées de matériaux d'engrais minéraux qui sont exemptés d'enregistrement



Manipulation/Entreposage et élimination des contenants

Se laver les mains et toutes autres zones exposées avec du savon doux et de l'eau avant de manger, de boire ou fumer et avant de quitter le travail. Éviter tout contact prolongé avec les yeux, la peau et les vêtements. Éviter de respirer les vapeurs, la brume et les aérosols.

Garder le contenant fermé lorsqu'il n'est pas utilisé. Conserver dans un endroit sec et frais. Entreposer à l'abri de la lumière directe du soleil et des températures extrêmes (froides ou chaudes). Éliminer le contenu/contenant conformément aux règlements municipaux provinciaux et fédéraux en vigueur.

Turf Pride®, Plant Products and leaf design are registered Trademarks of Plant Products Inc. © 2021 Plant Products inc. All Rights Reserved

Turf Pride®, Plant Products et le design des feuilles sont des marques déposées de Plant Products Inc. © 2021 Plant Products inc. Tous droits réservés.



PLANTPRODUCTS

Manufactured for/Fabriqué pour :

50 Hazelton St. Leamington
ON, Canada N8H 3W1

1 800 387-2449 | PlantProducts.com

200 L / 280 kg